
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 3 
 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā         2025. gada 19. februārī 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Sēde uzsākta: plkst. 9.11. 

Kārtējā atklāta sēde, izņemot darba kārtības 28. jautājumu, sasaukta Ādažu novada pašvaldības 
domes 2023. gada 14. jūnija reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” 
noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: Finanšu komitejas priekšsēdētājas vietnieks, pašvaldības domes priekšsēdētājas 
vietnieks attīstības jautājumos Valērijs Bulāns (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vadītāja Jevgēnija Sviridenkova. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 13 deputāti:  

komitejas locekļi: 

Sniedze Brakovska (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra 
Krasta (LZS) (līdz plkst. 12.22), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās attālināti, izmantojot 
tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Kristīne Lakševica (LRA) (piedalās attālināti, 
izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Jānis Leja (S) (no plkst. 9.14 līdz plkst. 
13.10), Gatis Miglāns (LZS), Liāna Pumpure (LRA) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku, līdz plkst. 9.43), Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), Jānis 
Vaivads (LZP). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Karīna Miķelsone (LRA) (komandējumā), (neattaisnotu 
iemeslu dēļ): Arta Deniņa (JKP) (neierašanās iemesls nav paziņots). 

Komitejas sēdē piedalās: 

pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: Guna Cielava, Jānis Galakrodznieks, Iveta Grīviņa-
Dilāne, Aija Kalvāne, Everita Kāpa, Inga Pērkone, Iluta Plikgalve, Guntis Porietis, Laila 
Raiskuma, Inga Reķe, Rita Rossoha-Sadoviča, Nadežda Rubina, Santa Ruģēna, Jevgēnija 
Sviridenkova, Ilze Vanka-Krilovska, Zintis Varts. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Lauris Bernāns, pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 1. vietnieks Artis Brūvers, pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” personāla speciāliste Ivonna Deisone, pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Īpašumu apsaimniekošanas nodaļas vadītājs Arnis 
Puķe, Ādažu novada sociālā dienesta vadītāja Ieva Roze, iedzīvotāja (vārds, uzvārds), 
Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, novada iedzīvotājs 
Edvīns Šēpers, Ādažu novada kultūras centra vadītāja Linda Tiļuga. 
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DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2025. gada 19. februāra sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Informatīvs ziņojums par Nomaksas pirkuma līguma Nr. JUR 2023-09/1034 izpildi, 
Muzeju ielā 2, Mežgarciemā. 

3. Par subsīdiju dalībai sporta sacensībās un nometnēs. 

4. Par sadarbību ar Saulkrastu novada pašvaldību pedagoģiski medicīniskās komisijas 
pakalpojuma nodrošināšanā. 

5. Par noteikumu “Dokumentu aprites kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu. 

6. Par saistošo noteikumu “Koplietošanas transportlīdzekļu izmantošanas saistošie 
noteikumi” projektu. 

7. Par daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai Mežgarciema ielā 36 un palīgēkai Mežgarciema ielā 
36A, Garciemā funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanas uzsākšanu. 

8. Par dzīvokļa īpašuma Kauguru ielā 10-8, Baltezerā nosacītās cenas apstiprināšanu. 

9. Par ēkas Jūraskrastu ielā 20, Gaujā piekritību pašvaldībai. 

10. Par valsts pamatbudžeta valsts autoceļu fonda programmai piešķirto līdzekļu izlietojuma 
plānu 2025.-2027. gadam. 

11. Par Ādažu novada pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vidēja termiņa 
darbības stratēģija 2023.- 2025. gadam aktualizāciju. 

12. Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2025. gada darba plāna 
apstiprināšanu. 

13. Par izmaiņām pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” struktūrā un 
grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmumā Nr. 515 
“Par pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā”. 

14. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 
503 “Par dalību specifiska atbalsta mērķa 2.1.3. “Veicināt pielāgošanos klimata 
pārmaiņām, risku novēršanu un noturību pret katastrofām” pasākumā 2.1.3.2. “Nacionālas 
nozīmes. 

15. Par projekta “Veloapkopes stenda ierīkošana Kadagā un Garkalnē” pieteikumu. 

16. Par projekta “Carnikavas novadpētniecības centra Saimes mājas ekspozīcijas pamatnes 
atjaunošana” pieteikumu. 

17. Par projekta “Nojumes izveide Alderos” pieteikumu. 

18. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2025. gada 30. janvāra lēmumā Nr. 31 
“Par projekta pieteikuma “Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības attīstībai Ādažos, 
2. un 3. kārta”” sagatavošanu. 

19. Par projekta “Garezeru apkārtnes biotopu saudzēšana veicinot koncentrētu gājēju plūsmas 
vadīšanu ar mērķi mazināt augsnes degradāciju” pieteikumu. 

20. Par projekta “Sporta laukuma ierīkošana Garciemā” pieteikumu. 

21. Par projekta “Bērnu un jauniešu centra izveide Ādažos” pieteikumu. 

22. Par Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmuma Nr. 517 “Par 
dalību Modernizācijas fonda finansēto projektu atklātajā konkursā “Energoefektivitātes 
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paaugstināšana transporta sektorā – atbalsts elektromobiļu un to uzlādes infrastruktūras 
ieviešanai”” atcelšanu. 

23. Par projekta “Blusu kroga atjaunošanas projekta 1. kārta” pieteikumu. 

24. Par neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Gaujas svētki Ādažos”. 

25. Informatīvs ziņojums par “Blusu” kroga 1. kārtas pārbūves projekta projektēšanas tehnisko 
specifikāciju. 

26. Informatīvs ziņojums par jauno ERAF projektu 2.3.1.2. par Multimodālu sabiedrisko 
transporta tīklu. 

27. Informatīvs ziņojums par pašvaldības finansējumu divu atkritumu nojumju izbūvei 
Krastupes ielas pārbūves projekta ietvaros. 

-SLĒGTĀ DAĻA- 

28. Ziņojums par asistenta pakalpojuma nodrošināšanu izglītības iestādēs. 

1. Par Finanšu komitejas 2025. gada 19. februāra sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Valērijs Bulāns (LRA)) 

Ierosina papildināt Finanšu komitejas šā gada 19. februāra sēdes darba kārtību ar 23. jautājumu 
“Par projekta “Blusu kroga atjaunošanas projekta 1. kārta” pieteikumu”, 24. jautājumu “Par 
neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Gaujas svētki Ādažos””, attiecīgi mainot 
pārējo jautājumu numerāciju, kā arī ar 27. jautājumu “Informatīvs ziņojums par pašvaldības 
finansējumu divu atkritumu nojumju izbūvei Krastupes ielas pārbūves projekta ietvaros” un 
sēdes slēgtās daļas 28. jautājumu “Ziņojums par asistenta pakalpojuma nodrošināšanu izglītības 
iestādēs”. Aicina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 19. februāra sēdes darba kārtību. 

Plkst. 9.14 J. LEJA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas 2025. gada 19. februāra sēdes darba kārtību. 

2. Informatīvs ziņojums  par Nomaksas pirkuma līguma Nr. JUR 2023-09/1034 izpildi, 
Muzeju ielā 2, Mežgarciemā 

(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo par Nomaksas pirkuma līguma Nr. JUR 2023-09/1034 izpildi, Muzeju ielā 2, 
Mežgarciemā (1. pielikums). 

J. LEJA ierosina uzsākt līguma laušanas procedūru uzreiz, ja otrā līgumslēdzēja puse nepilda 
līgumā noteiktas saistības. 

R. ROSSOHA-SADOVIČA informē, ka sākumā uzņēmējam tika dots laiks saistību izpildei, 
taču uz pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdi tiks sagatavot lēmumprojekts ar 
ierosinājumu lauzt līgumu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskajai un iepirkumu nodaļai sagatavot un 
nosūtīt uzņēmējam vienošanos par līguma labprātīgu izbeigšanu, kā arī uz pašvaldības 
domes šā gada 27. februāra sēdi sagatavot lēmumprojektu par līguma izbeigšanu.  

3. Par subsīdiju dalībai sporta sacensībās un nometnēs 
(Arnis Rozītis (LRA)) 
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Ziņo, ka, pamatojoties uz pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta saistošajiem noteikumiem 
Nr. 26/2023 “Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” (turpmāk – noteikumi), 
jāizskata SIA “Tenisa centrs “Ādaži”” pieteikumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/608) par 
pašvaldības subsīdijas saņemšanu tenisa turnīra “Ādaži Open U-14” rīkošanai no šā gada 11. 
oktobra līdz 17. oktobrim un biedrības “Forti Patria” pieteikumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/72) 
par pašvaldības subsīdijas saņemšanu šķēršļu skriešanas sacensību Patria Race Ādaži rīkošanai 
šā gada 13. aprīlī. Izvērtējot pieteikumus, pašvaldības Centrālās pārvaldes Sporta nodaļa 
konstatēja, ka tie atbilst noteikumu prasībām un kritērijiem un nodaļas budžetā ir pieejams 
finansējuma atlikums subsīdiju piešķiršanai 5453 euro apmērā. Aicina atbalstīt subsīdiju 
piešķiršanu. 

S. BRAKOVSKA lūdz pieteikumiem par subsīdiju piešķiršanu pievienot arī sporta sacensību 
vai pasākumu aprakstus. 

A. ROZĪTIS informē, ka pieprasītā informācija tiks pievienota līdz pašvaldības domes šā gada 
27. februāra sēdei.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt protokollēmuma “Par subsīdiju dalībai sporta sacensībās un nometnēs” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

4. Par sadarbību ar Saulkrastu novada pašvaldību pedagoģiski medicīniskās komisijas 
pakalpojuma nodrošināšanā 

(Aija Kalvāne) 

Ziņo par pašvaldībā šā gada 5. februārī saņemto Saulkrastu novada pašvaldības vēstuli Nr. 
7.2/2025/IZ186 “Par sadarbību ar Ādažu novada pašvaldību” (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/837) ar 
lūgumu izskatīt iespēju par sadarbības līguma noslēgšanu pedagoģiski medicīniskās komisijas 
(turpmāk – komisija) pakalpojuma sniegšanai Saulkrastu novada bērniem un jauniešiem. 
Ierosina slēgt sadarbības līgumu ar Saulkrastu novada pašvaldību par komisijas pakalpojuma 
(komisijas atzinumi) sniegšanu uz laiku līdz šā gada 31. decembrim. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sadarbību ar Saulkrastu novada pašvaldību pedagoģiski 
medicīniskās komisijas pakalpojuma nodrošināšanā” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

5. Par noteikumu “Dokumentu aprites kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu 
(Jevgēnija Sviridenkova) 

Ziņo, ka noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldībā, tās Centrālās pārvaldes struktūrvienībās 
un iestādēs notiek korespondences apstrāde, sadale, uzdevumu noteikšana un izpildes kontrole, 
dokumentu sagatavošana, noformēšana, vizēšana, parakstīšana, nosūtīšana, atvasinājumu 
veikšana un to pareizības apliecināšana, kā arī uzskaite, saglabāšana un izmantošana. 

J. LEJA lūdz skaidrot ierobežotas pieejamības informācijas noteikšanas kārtību dokumentiem. 

J. SVIRIDENKOVA informē, ka pašvaldības Centrālās pārvaldes dokumentiem ierobežotas 
pieejamības informācijas statusu nosaka saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5. panta 
trešo un ceturto daļu, un 16. panta pirmo daļu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Dokumentu aprites kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 
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6. Par saistošo noteikumu “Koplietošanas transportlīdzekļu izmantošanas saistošie 
noteikumi” projektu 

(Iluta Plikgalve) 

Ziņo, ka saistošie noteikumi nosaka koplietošanas elektroskrejriteņu, velosipēdu un cita veida 
koplietošanas transportlīdzekļu, ar kuriem atļauts pārvietoties pa gājējiem paredzētām zonām, 
izmantošanas prasības, ātruma ierobežojuma zonas un novietošanas aizlieguma zonas Ādažu 
pilsētā. 

J. VAIVADS lūdz informēt cik ilga laikā saistošo noteikumu projekts tiks nodots sabiedrības 
viedokļa noskaidrošanai. 

E. KĀPA informē, ka tikko, ka deputāti atbalstīs saistošo noteikumu projektu, tas tiks nodots 
sabiedrības viedokļa noskaidrošanai un termiņš priekšlikumu iesniegšanai ir divas nedēļas. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Koplietošanas transportlīdzekļu izmantošanas saistošie 
noteikumi” projektu un nodot to sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. 

7. Par daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai Mežgarciema ielā 36 un palīgēkai Mežgarciema 
ielā 36A, Garciemā funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanas uzsākšanu 

(Guna Cielava) 

Ziņo par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Mežgarciema ielā 36, Garciemā, Carnikavas 
pagastā, Ādažu novadā, dzīvokļu īpašnieku pilnvarotās personas 2024. gada 11. augusta 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/4052) ar lūgumu pārskatīt daudzdzīvokļu mājai un ar to 
saistītajai palīgēkai funkcionāli nepieciešamo zemesgabalu, kā arī šā gada 20. janvārī saņemtos 
funkcionāli nepieciešamo zemesgabalu priekšlikumu projektus. 

V. BULĀNS lūdz informēt, vai pašvaldības novada būvvalde ir iepazīstināta ar sagatavoto 
lēmumprojektu. 

G. CIELAVA informē, ka lēmumprojekts neattiecas uz pašvaldības novada būvvaldes 
kompetencēm, jo ēkas jau ir reģistrētas zemesgrāmatā. Pauž viedokli, ka, ja būs iesniegts 
projekts par funkcionāli nepieciešamo zemesgabalu, tad pašvaldības novada būvvalde noteikti 
tiks informēta. 

V. BULĀNS aicina konsultēties ar pašvaldības novada būvvaldi saistībā ar sagatavoto 
lēmumprojektu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai Mežgarciema ielā 36 un 
palīgēkai Mežgarciema ielā 36A, Garciemā, funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 
pārskatīšanas uzsākšanu” un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra 
sēdē. 

8. Par dzīvokļa īpašuma Kauguru ielā 10-8, Baltezerā nosacītās cenas apstiprināšanu 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas šā gada 5. februāra sēdes 
protokolu Nr. ĀNP/1-7-14-2/25/2 un ierosina apstiprināt atsavināšanai nodotā pašvaldības 
nekustamā īpašuma ar kadastra numurs 8044 900 2375, kura sastāvā ietilpst 427/3657 
domājamās daļas no daudzdzīvokļu mājas (kadastra apzīmējums 8044 013 0277 001), zemes 
(kadastra apzīmējums 8044 013 0277) un palīgēkas (kadastra apzīmējums 8044 013 0277 002), 
nosacīto cenu – 31 423 euro. 

Plkst. 9.43 L. PUMPURE atstāj sēdi. 
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Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dzīvokļa īpašuma Kauguru ielā 10-8, Baltezerā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra 
sēdē. 

9. Par ēkas Jūraskrastu ielā 20, Gaujā piekritību pašvaldībai 
(Nadežda Rubina) 

Ziņo, ka uz pašvaldības zemes vienības Jūraskrastu iela 20, Gauja, Carnikavas pag., Ādažu 
nov., ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1669 (turpmāk – zemesgabals) atrodas divu stāvu 
ķieģeļu veikala ēka (kadastra apzīmējums 8052 002 1669 001, turpmāk – ēka), ko piederība ir 
reģistrējama pašvaldībai. Ierosina noteikt, ka pašvaldībai uz likuma “Par atjaunotā Latvijas 
Republikas 1937. gada Civillikuma ievada, mantojuma tiesību un lietu tiesību daļas spēkā 
stāšanās laiku un piemērošanas kārtību” 14. panta piekto daļu un Civillikuma 417. panta pamata 
piekrīt veikala ēka ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1669 001 un adresi Jūraskrastu iela 20, 
Gauja, Carnikavas pag., Ādažu nov., kas uzcelta uz pašvaldības zemes vienības ar kadastra 
numuru 8052 002 1669. 

J. LEJA, N. RUBINA, Z. VARTS, I. KRASTIŅŠ, A. PUĶE, V. BULĀNS debatē par: 

1. procesu, kā rezultātā veikala ēka ir piekritīga pašvaldībai (N. Rubina iepazīstina 
deputātus ar kārtību un normatīvajiem aktiem, kas nosaka, ka veikala ēka ir piekritīga 
pašvaldībai.); 

Plkst. 9.56 J. LEJA atstāj sēdi. 

2. ēkas izmantošanas iespējām, ēkas tehnisko stāvokli un nepieciešamajiem 
remontdarbiem (I. Krastiņš ierosina ēkā izvietot kopienu centru. A. Puķe informē par 
nepieciešamajiem ēkas remontdarbiem un to aptuvenām izmaksām. V. Bulāns vērš 
uzmanību, ka lēmumprojekts ir par īpašumtiesību sakārtošanu, ar ko process ir jāuzsāk, 
un pēc īpašumtiesību sakārtošanas pašvaldības dome var pieņemt lēmumu par ēkas 
turpmāko izmantošanu.) 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par ēkas Jūraskrastu ielā 20, Gaujā, piekritību pašvaldībai” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

10. Par valsts pamatbudžeta valsts autoceļu fonda programmai piešķirto līdzekļu 
izlietojuma plānu 2025.-2027. gadam 

(Artis Brūvers) 

Ziņo par Satiksmes ministrijas 2024. gada 19. decembra rīkojumu Nr. 01-03/236 “Par 
mērķdotāciju pašvaldību autoceļiem (ielām) 2025. gadā” (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/7060) un 
2024. gada 28. decembra rīkojumu Nr. 01-03/248 “Par papildu mērķdotāciju pašvaldībām par 
īpašumā pārņemtajiem valsts vietējo autoceļu posma kilometriem” (Nr. ĀNP/1-11-1/25/58), ar 
ko pašvaldībai ir piešķirta mērķdotācija pašvaldības autoceļiem (ielām) 2025. gadā. 
Mērķdotācija noteikta atbilstoši Ministru kabineta 2008. gada 11. marta noteikumu Nr.173 
„Valsts pamatbudžeta valsts autoceļu fonda programmai piešķirto līdzekļu izlietošanas kārtība” 
1. pielikumam. Informē, ka ar pašvaldības domes 2024. gada 25. janvāra lēmumu Nr. 32 “Par 
valsts pamatbudžeta valsts autoceļa fonda programmai piešķiramo līdzekļu izlietojuma plānu 
2024.–2026. gadam” pašvaldība apstiprināja pašvaldībai plānoto piešķiramo līdzekļu 
izlietojuma plānu 2024.–2026. gadam. Vērš uzmanību, ka, ņemot vērā šajā gadā piešķirto 
līdzekļu apjomu pašvaldībai 406576 euro, 2024. gada mērķdotācijas atlikumu uz šā. gada 1. 
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janvāri 38951 euro, kopā 445527 euro un pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra 
noteikumus Nr. 36 “Valsts autoceļu fonda programmai piešķirto līdzekļu izlietošanas kārtība”, 
pašvaldībai jāapstiprina valsts pamatbudžeta valsts autoceļu fonda programmai piešķirto 
līdzekļu izlietojuma plāns 2025.–2027. gadam. 

V. BULĀNS lūdz skaidrot, vai indeksācija nosedz darbu sadārdzinājumu. 

A. BRŪVERS informē, ka, diemžēl, nē, jo vairākus darbus pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” darbinieki dara paši, “ar savām rokām”. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par valsts pamatbudžeta valsts autoceļu fonda programmai piešķirto 
līdzekļu izlietojuma plānu 2025.-2027. gadam” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

11. Par Ādažu novada pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vidēja 
termiņa darbības stratēģija 2023.- 2025. gadam aktualizāciju 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka pašvaldības domes 2023. gada 22. marta sēdē (prot. Nr. 5 § 50) tika apstiprināta 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) vidēja termiņa 
darbības stratēģija 2023.- 2025. gadam (turpmāk – stratēģija). Stratēģijas rīcības plāns 
paredzēja ūdensapgādes un kanalizācijas tīklu uzturēšanu un  attīstību, kvalitatīvu un stabilu 
ūdensapgādes nodrošinājumu, kā arī nodrošināt iedzīvotājus ar siltumenerģijas ražošanas un 
padeves pakalpojumiem. Saskaņā ar pašvaldības domes 2022. gada 22. jūlija lēmumu Nr. 320 
“Par Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens”” un 2023. gada 26. 
aprīļa lēmumu Nr. 162 “Par pašvaldības siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA 
“Ādažu namsaimnieks””, pašvaldības dome nolēma līdz 2023. gada 31. decembrim nodot 
aģentūras nodrošinātās Carnikavas pagasta centralizētās siltumapgādes un centralizētās 
ūdenssaimniecības funkcijas attiecīgi pašvaldības SIA “Ādažu namsaimnieks” un pašvaldības 
SIA “Ādažu ūdens”. Ar pašvaldības domes 2024. gada 25. jūlija lēmumu Nr. 290 “Par 
Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības un siltumapgādes funkciju nodošanas termiņa 
pagarināšanu un pārņemšanas plānu apstiprināšanu” tika nolemts, ka uzsāktā ūdensapgādes un 
siltumapgādes funkciju pāreja pabeidzama līdz 2024. gada 31. oktobrim. Ierosina veikt 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vidēja termiņa darbības stratēģija 2023.- 
2025. gadam aktualizāciju (2. pielikums). 

J. LEJA, L. BERNĀNS debatē par Carnikavas vidusskolas uzkopšanas līguma uzraudzību (L. 
Bernāns informē, ka ir sagatavotas vairākas pretenzijas par sniegto uzkopšanas pakalpojumu 
kvalitāti un aģentūra plāno piemērot līgumā noteiktas sankcijas. Pauž viedokli, ka līguma 
laušana nebūs labākais risinājums, jo būs jāgaida vismaz vienu mēnesi, kamēr tiks saņemts 
jauns pakalpojums, tāpēc aģentūra mēģinās piespiest esošo pakalpojuma sniedzēju ar aktiem 
un faktu konstatācijām uzkopt Carnikavas vidusskolu bez līguma laušanas. Informē, ka jau 
neliels progress ir manāms.). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” Vidēja termiņa darbības stratēģija 2023.- 2025.gadam aktualizāciju” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

12. Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2025. gada darba plāna 
apstiprināšanu 
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(Lauris Bernāns) 

Ziņo par nepieciešamību apstiprināt pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2025. 
gada darba plānu (3. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt protokollēmuma “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
2025. gada darba plāna apstiprināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 27. februāra sēdē. 

13. Par izmaiņām pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” struktūrā un 
grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmumā Nr. 

515 “Par pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā” 
(Lauris Bernāns) 

Ziņo par izmaiņām pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) 
struktūrā un grozījumiem pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmumā Nr. 515 “Par 
pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā” (4. pielikums). 

R. PAULS, I. DEISONE, J. LEJA, L. BERNĀNS, L. RAISKUMA, I. KRASTIŅŠ debatē par: 

1. izmaiņu rezultātā plānotajiem ieguvumiem pašvaldības iestādēs un aģentūrā un to 
ietekmi uz aģentūras pildāmo funkciju kvalitāti un budžetu; 

2. mēnešalgu izlīdzināšanu starp vienādos amatos nodarbinātajiem (L. Raiskuma informē, 
ka pēc funkcijām mēnešalgas ir izlīdzinātas.); 

3. izmaiņu mērķi (L. Bernāns informē par izmaiņu mērķi, kas izriet un balstās uz aģentūras 
funkciju audita rezultātiem un norādījumiem, ko aģentūrai ir jāievieš, kā arī aģentūras 
direktora mērķi stiprināt darbinieku stipras puses, precizējot amatu aprakstus un 
funkcijas. Informē, ka tika veiktas pārrunas ar visiem darbiniekiem, kurus skar 
izmaiņas, un ka darbinieki ir saprotoši. Pauž viedokli, ka pārmaiņas sākumā rada 
diskomfortu, taču ilgtermiņā uzlabo vidi un stiprina aģentūru, tai skaitā tāpēc, ka tiek 
veikti darbinieku saliedēšanas un atbalsta pasākumi, kā arī aģentūras direktora 
individuālās sarunas ar darbiniekiem.). 

I. KRASTIŅŠ lūdz aģentūras direktoru L. Bernānu pēc pusgada informēt, kā “šī atgriezeniskā 
saite strādā” (veikto izmaiņu ietekmi uz aģentūras darbu). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
struktūrā un grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra 
lēmumā Nr. 515 “Par pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā”” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

14. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 
503 “Par dalību specifiska atbalsta mērķa 2.1.3. “Veicināt pielāgošanos klimata 
pārmaiņām, risku novēršanu un noturību pret katastrofām” pasākumā 2.1.3.2. 

“Nacionālas nozīmes 
(Ilze Vanka-Krilovska) 

Ziņo par projekta “Jauna aizsargdambja un sūkņu stacijas izbūve, Gaujas upes kreisā krasta 
nostiprinājums Ādažu novadā” finanšu līdzekļa pieaugumu (5. pielikums) un grozījumiem 
pašvaldības domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 503 “Par dalību specifiska atbalsta 
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mērķa 2.1.3. “Veicināt pielāgošanos klimata pārmaiņām, risku novēršanu un noturību pret 
katastrofām” pasākumā 2.1.3.2. “Nacionālas nozīmes plūdu un krasta erozijas pasākumi””. 

Plkst. 10.53 S. BRAKOVSKA atstāj sēdi. 

Plkst. 10.55 S. BRAKOVSKA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. 
decembra lēmumā Nr. 503 “Par dalību specifiska atbalsta mērķa 2.1.3. “Veicināt 
pielāgošanos klimata pārmaiņām, risku novēršanu un noturību pret katastrofām” 
pasākumā 2.1.3.2. “Nacionālas nozīmes plūdu un krasta erozijas pasākumi””” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

15. Par projekta “Veloapkopes stenda ierīkošana Kadagā un Garkalnē” pieteikumu 
(Jānis Galakrodznieks) 

Ziņo, ka šā gada 4. martā uzsāksies biedrības “Jūras Zeme” izsludinātā atklāta konkursa 
projektu iesniegumu pieņemšanas 2. kārta – Eiropas Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai 
(turpmāk – ELFLA) intervences “Darbību īstenošana saskaņā ar sabiedrības virzītas vietējās 
attīstības stratēģiju, tostarp sadarbības aktivitātes un to sagatavošana” (LA19) aktivitātē 
“Vietējās ekonomikas stiprināšanas iniciatīvas” un “Kopienu spēcinošas un vietas attīstību 
sekmējošas iniciatīvas” (COLA19). Projektu iesniegšanas termiņš ir līdz šā gada 4. aprīlim. 
Projektu iesniegumi jāiesniedz Lauku atbalsta dienesta Elektroniskās pieteikšanās sistēmā. 
Rīcībā ELFLA M5.2. “Infrastruktūras, kas nepieciešama velotransporta izmantošanai, izveide 
un attīstība Ādažu pilsētā, Ādažu un Sējas pagastos” (turpmāk – ELFLA M5.2.) pieejamais 
finansējums 9 000 euro apmērā. Ierosina atbalstīt projekta “Veloapkopes stenda ierīkošana 
Kadagā un Garkalnē” pieteikuma iesniegšanu biedrības “Jūras zeme” rīcībā ELFLA M5.2. 
“Infrastruktūras, kas nepieciešama velotransporta izmantošanai, izveide un attīstība Ādažu 
pilsētā, Ādažu un Sējas pagastos” ar kopējo plānoto finansējumu 5 000 euro, tai skaitā Eiropas 
Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai finansējums 4 500 euro un pašvaldības līdzfinansējums 
500 euro (6. pielikums). 

J. VAIVADS aicina, nododot pašvaldības informāciju kopienu pārstāvjiem, izskaidrot viņiem 
arī projektu būtību un sagaidāmos rezultātus, lai nerastos pārpratumi. 

S. BRAKOVSKA lūdz papildināt projektu ar veloapkopes stenda vizualizāciju. 

L. BERNĀNS skaidro prasības veloapkopes stendam, t.sk. izmantojamajiem stenda 
materiāliem. 

J. LEJA, J. GALAKRODZNIEKS, S. BRAKOVSKA, L. BERNĀNS, I. KRASTIŅŠ, I. 
GRĪVIŅA-DILĀNE debatē par veloapkopes stendu izvietošanas vietu un skaitu, kā arī cenām 
(J. Galakrodznieks vērš uzmanību, ka veloapkopes stendu izvietošanas vietas nosaka 
velomaršruti. V. Bulāns vērš uzmanību, ka veloapkopes stendu cenas tiks noskaidrotas cenu 
aptaujas rezultātā, kas var ietekmēt stendu skaitu. I. Grīviņa-Dilāne vērš uzmanību, ka arī citos 
projektos (mobilitātes vai Krastupes ielas pārbūve) ir paredzēti veloapkopes stendi. Informē, ka 
jebkuri ārtelpas elementi maksā dārgi izmantojamo materiālu dēļ, jo tiem jābūt izturīgiem un 
ilgi lietojamajiem. Vērš uzmanību, ka pirmie izvietoti veloapkopes stendi bija eksperimentālie. 
Aicina deputātus pašiem pārliecināties par veloapkopes stendu cenām tirgū.). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Veloapkopes stenda ierīkošana Kadagā un Garkalnē” 
pieteikumu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra 
sēdē. 

Plkst. 11.18 J. VAIVADS atstāj sēdi. 

16. Par projekta “Carnikavas novadpētniecības centra Saimes mājas ekspozīcijas 
pamatnes atjaunošana” pieteikumu 

(Jānis Galakrodznieks) 

Ziņo, ka šā gada 6. martā uzsāksies biedrības “Jūras Zeme” izsludinātā atklāta konkursa 
projektu iesniegumu pieņemšanas 2. kārta – Eiropas Jūrlietu, zvejniecības un akvakultūras 
fonda (turpmāk – EJZAF) pasākumā “Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju 
īstenošana” (U31421). Projektu iesniegšanas termiņš ir līdz šā gada 4. aprīlim. Projektu 
iesniegumi jāiesniedz Lauku atbalsta dienesta Elektroniskās pieteikšanās sistēmā. Rīcībā 
EJZAF M3.2. “Iniciatīvu, kas veicina zvejas, vai kultūras mantojuma izmantošanas veicināšanu 
piekrastes ciemos” pieejamais finansējums 45 000 euro apmērā. Ierosina atbalstīt projekta 
“Carnikavas novadpētniecības centra Saimes mājas ekspozīcijas pamatnes atjaunošana” 
pieteikuma iesniegšanu biedrības “Jūras zeme” rīcībā EJZAF M3.2. “Iniciatīvu, kas veicina 
zvejas, vai kultūras mantojuma izmantošanas veicināšanu piekrastes ciemos” ar kopējo plānoto 
finansējumu 22 700 euro, tai skaitā Eiropas Jūrlietu, zvejniecības un akvakultūras fonda 
finansējums 18 000 euro un pašvaldības līdzfinansējums 4 700 euro (7. pielikums). 

Plkst. 11.20 J. VAIVADS piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Carnikavas novadpētniecības centra Saimes mājas 
ekspozīcijas pamatnes atjaunošana” pieteikumu” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

17. Par projekta “Nojumes izveide Alderos” pieteikumu 
(Santa Ruģēna) 

Ziņo, ka šā gada 4. martā uzsāksies biedrības “Jūras Zeme” izsludinātā atklāta konkursa 
projektu iesniegumu pieņemšanas 2. kārta – Eiropas Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai 
(turpmāk – ELFLA) intervences “Darbību īstenošana saskaņā ar sabiedrības virzītas vietējās 
attīstības stratēģiju, tostarp sadarbības aktivitātes un to sagatavošana” (LA19) aktivitātē 
“Vietējās ekonomikas stiprināšanas iniciatīvas” un “Kopienu spēcinošas un vietas attīstību 
sekmējošas iniciatīvas” (COLA19). Projektu iesniegšanas termiņš ir līdz šā gada 4. aprīlim. 
Projektu iesniegumi jāiesniedz Lauku atbalsta dienesta Elektroniskās pieteikšanās sistēmā. 
Rīcībā ELFLA M3.3. “Ciemu un apkaimju pilnveide, kopienu spēcinošās aktivitātes Ādažu 
pilsētā, Ādažu un Sējas pagastos” pieejamais finansējums 61 642,42 euro apmērā. Ierosina 
atbalstīt projekta “Nojumes izveide Alderos” pieteikuma iesniegšanu biedrības “Jūras zeme” 
rīcībā ELFLA M3.3. “Ciemu un apkaimju pilnveide, kopienu spēcinošās aktivitātes Ādažu 
pilsētā, Ādažu un Sējas pagastos” ar kopējo plānoto finansējumu 30 000 euro, tai skaitā Eiropas 
Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai finansējums 27 000 euro un pašvaldības 
līdzfinansējums 3 000 euro (8. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Nojumes izveide Alderos” pieteikumu” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 
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18. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2025. gada 30. janvāra lēmumā 
Nr. 31 “Par projekta pieteikuma “Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības 

attīstībai Ādažos, 2. un 3. kārta”” sagatavošanu 
(Santa Ruģēna) 

Ziņo par pašvaldības domes šā gada 30. janvāra lēmumu Nr. 31 “Par projekta pieteikumu 
“Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības attīstībai Ādažos, 2. un 3. kārta”” dalībai Eiropas 
Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa 
“Vietējās teritorijas integrētās sociālās, ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, 
tūrisma un drošības veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās” 5.1.1.1. pasākuma 
“Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam” 2. kārtas uzsaukumā. Projektā plānotās būvdarbu 
izmaksas ir 344 353 euro (ar PVN (t.sk. 2. kārtā – 285 565 euro un 3. kārtā – 58 788 euro), kas 
tiks precizētas pēc būvniecības iepirkuma rezultātiem. 2025. gada februārī tika izstrādāta 
projekta “Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības attīstībai Ādažos, 2. un 3. kārta” izmaksu 
– ieguvumu analīze, kurā tika aktualizētas izmaksas un finansēšanas avoti. Plānots, ka Projekta 
apstiprināšanas gadījumā pašvaldībai būs iespējams saņemt ERAF finansējumu 85 % apmērā 
no projekta kopējo attiecināmo izmaksu summas, t.i., 292 700 euro (t.sk. 242 730 euro 2. kārtā 
un 49 970 euro 3. kārtā), un 2025. gadā būs jāparedz pašvaldības budžetā 15 % līdzfinansējums 
51 653 euro. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2025. gada 30. 
janvāra lēmumā Nr. 31 “Par projekta pieteikumu “Infrastruktūras uzlabošana 
uzņēmējdarbības attīstībai Ādažos, 2. un 3. kārta””” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

19. Par projekta “Garezeru apkārtnes biotopu saudzēšana veicinot koncentrētu gājēju 
plūsmas vadīšanu ar mērķi mazināt augsnes degradāciju” pieteikumu 

(Santa Ruģēna) 

Ziņo, ka šā gada 6. martā uzsāksies biedrības “Jūras Zeme” izsludinātā atklāta konkursa 
projektu iesniegumu pieņemšanas 2. kārta – Eiropas Jūrlietu, zvejniecības un akvakultūras 
fonda (turpmāk – EJZAF) pasākumā “Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju 
īstenošana” (U31421). Projektu iesniegšanas termiņš ir līdz šā gada 4. aprīlim. Projektu 
iesniegumi jāiesniedz Lauku atbalsta dienesta Elektroniskās pieteikšanās sistēmā. Rīcībā 
EJZAF M3.1. “Risinājumu, kas veicina vides resursu ilgtspējīgu izmantošanu, kā arī klimata 
pārmaiņu mazināšanu piekrastes ciemos” pieejamais finansējums 36 000 euro apmērā. Ierosina 
atbalstīt projekta “Garezeru apkārtnes biotopu saudzēšana veicinot koncentrētu gājēju plūsmas 
vadīšanu ar mērķi mazināt augsnes degradāciju” pieteikuma iesniegšanu biedrības “Jūras 
zeme” rīcībā EJZAF M3.1. “Risinājumu, kas veicina vides resursu ilgtspējīgu izmantošanu, kā 
arī klimata pārmaiņu mazināšanu piekrastes ciemos” ar kopējo plānoto finansējumu 10 000 
euro, tai skaitā Eiropas Jūrlietu, zvejniecības un akvakultūras fonda finansējums 9 000 euro un 
pašvaldības līdzfinansējums 1 000 euro (9. pielikums). 

L. BERNĀNS informē, ka informatīvo stendu izvietošana noderēs novada iedzīvotājiem un 
viesiem, taču pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” tie būs kā papildu darbs. Pauž 
viedokli, ka attiecīgajiem dienestiem, kas izvieto informatīvos stendus mežu teritorijās, pašiem 
ir jārūpējas par saviem stendiem. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Garezeru apkārtnes biotopu saudzēšana veicinot 
koncentrētu gājēju plūsmas vadīšanu ar mērķi mazināt augsnes degradāciju” pieteikumu” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

20. Par projekta “Sporta laukuma ierīkošana Garciemā” pieteikumu 
(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka šā gada 6. martā uzsāksies biedrības “Jūras Zeme” izsludinātā atklāta konkursa 
projektu iesniegumu pieņemšanas 2. kārta – Eiropas Jūrlietu, zvejniecības un akvakultūras 
fonda (turpmāk – EJZAF) pasākumā “Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju 
īstenošana” (U31421). Projektu iesniegšanas termiņš ir līdz šā gada 4. aprīlim. Projektu 
iesniegumi jāiesniedz Lauku atbalsta dienesta Elektroniskās pieteikšanās sistēmā. Rīcībā 
EJZAF M1.2. “Infrastruktūras, kas nepieciešama piekrastes resursu ilgtspējīgai izmantošanai 
attīstība, pilnveide un izveide” pieejamais finansējums 46 272,73 euro apmērā. Ierosina 
atbalstīt projekta “Sporta laukuma ierīkošana Garciemā” pieteikuma iesniegšanu biedrības 
“Jūras zeme” rīcībā EJZAF M1.2. “Infrastruktūras, kas nepieciešama piekrastes resursu 
ilgtspējīgai izmantošanai attīstība, pilnveide un izveide” ar kopējo plānoto finansējumu 30 000 
euro, tai skaitā Eiropas Jūrlietu, zvejniecības un akvakultūras fonda finansējums 27 000 euro 
un pašvaldības līdzfinansējums 3 000 euro (10. pielikums). 

G. KOZLOVSKA, I. PĒRKONE, J. LEJA, S. BRAKOVSKA debatē par projekta īstenošanai 
izvēlēto teritoriju un to aprīkojumu, t.sk. ierosinājumu izmantot Karlsona parkam iepriekš 
izstrādāto projektu – sporta laukumu un estrādi, kā arī iespēju saņemt līdzfinansējumu visu 
projektu īstenošanai (I. Pērkone informē, ka projekti ir izstrādāti un plānoti tā, lai tie 
nekonkurētu savā starpā, jo tos piesaka dažādās Eiropas Savienības fondu pasākumu 
aktivitātēs.). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Sporta laukuma ierīkošana Garciemā” pieteikumu” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

21. Par projekta “Bērnu un jauniešu centra izveide Ādažos” pieteikumu 
(Inga Pērkone) 

Plkst. 11.54 G. MIGLĀNS atstāj sēdi. 

Ziņo, ka šā gada 4. martā uzsāksies biedrības “Jūras Zeme” izsludinātā atklāta konkursa 
projektu iesniegumu pieņemšanas 2. kārta – Eiropas Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai 
(turpmāk – ELFLA) intervences “Darbību īstenošana saskaņā ar sabiedrības virzītas vietējās 
attīstības stratēģiju, tostarp sadarbības aktivitātes un to sagatavošana” (LA19) aktivitātē 
“Vietējās ekonomikas stiprināšanas iniciatīvas” un “Kopienu spēcinošas un vietas attīstību 
sekmējošas iniciatīvas” (COLA19). Projektu iesniegšanas termiņš ir līdz šā gada 4. aprīlim. 
Projektu iesniegumi jāiesniedz Lauku atbalsta dienesta Elektroniskās pieteikšanās sistēmā. 
Rīcībā ELFLA M3.3. “Ciemu un apkaimju pilnveide, kopienu spēcinošās aktivitātes Ādažu 
pilsētā, Ādažu un Sējas pagastos” pieejamais finansējums 61 642,42 euro apmērā. Ierosina 
atbalstīt projekta “Bērnu un jauniešu centra izveide Ādažos” pieteikuma iesniegšanu biedrības 
“Jūras zeme” rīcībā ELFLA M3.3. “Ciemu un apkaimju pilnveide, kopienu spēcinošās 
aktivitātes Ādažu pilsētā, Ādažu un Sējas pagastos” ar kopējo plānoto finansējumu 30 000 euro, 
tai skaitā Eiropas Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai finansējums 27 000 euro un 
pašvaldības līdzfinansējums 3 000 euro (11. pielikums). 

Plkst. 11.58 G. MIGLĀNS piedalās sēdē. 
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I. KRASTIŅŠ, I. PĒRKONE, E. KĀPA debatē par iespēju pārvietot projekta ietvaros iegādātas 
mēbeles no Pirmā iela 42A uz Gaujas iela 25B (I. Pērkone informē, ka pašreiz nav informācijas 
par iespēju izveidot Bērnu un jauniešu centru Gaujas ielā 25B, taču projekta vidū lokāciju var 
mainīt. E. Kāpa informē, ka pašvaldība tiesas spriedumu par Gaujas ielu 25B gaida līdz šā gada 
4. martam.). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Bērnu un jauniešu centra izveide Ādažos” pieteikumu” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

22. Par Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmuma Nr. 517 
“Par dalību Modernizācijas fonda finansēto projektu atklātajā konkursā 

“Energoefektivitātes paaugstināšana transporta sektorā – atbalsts elektromobiļu un to 
uzlādes infrastruktūras ieviešanai”” atcelšanu 

(Inga Pērkone) 

Ziņo par nepieciešamību atcelt pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmumu Nr. 517 
“Par dalību Modernizācijas fonda finansēto projektu atklātajā konkursā “Energoefektivitātes 
paaugstināšana transporta sektorā – atbalsts elektromobiļu un to uzlādes infrastruktūras 
ieviešanai””. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra 
lēmuma Nr. 517 “Par dalību Modernizācijas fonda finansēto projektu atklātajā konkursā 
“Energoefektivitātes paaugstināšana transporta sektorā – atbalsts elektromobiļu un to 
uzlādes infrastruktūras ieviešanai”” atcelšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

23. Par projekta “Blusu kroga atjaunošanas projekta 1. kārta” pieteikumu 
(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka šā gada 6. martā uzsāksies biedrības “Jūras Zeme” izsludinātā atklāta konkursa 
projektu iesniegumu pieņemšanas 2. kārta – Eiropas Jūrlietu, zvejniecības un akvakultūras 
fonda (turpmāk – EJZAF) pasākumā “Sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju 
īstenošana” (U31421). Projektu iesniegšanas termiņš ir līdz šā gada 4. aprīlim. Projektu 
iesniegumi jāiesniedz Lauku atbalsta dienesta Elektroniskās pieteikšanās sistēmā. Rīcībā 
EJZAF M4.1. “Zvejas vai jūras kultūras mantojuma saglabāšanas un izmantošanas iniciatīvas” 
(turpmāk – EJZAF M4.1.) pieejamais finansējums 340 000 euro apmērā. Ierosina atbalstīt 
projekta “Blusu kroga atjaunošanas projekta 1. kārta” pieteikuma iesniegšanu biedrības “Jūras 
zeme” rīcībā EJZAF M4.1. “Zvejas vai jūras kultūras mantojuma saglabāšanas un izmantošanas 
iniciatīvas” ar kopējo plānoto finansējumu 584 127,92 euro, tai skaitā Eiropas Jūrlietu, 
zvejniecības un akvakultūras fonda finansējums 300 000 euro un pašvaldības līdzfinansējums 
284 127,92 euro (12. pielikums). 

Plkst. 12.14 S. BRAKOVSKA atstāj sēdi. 

Plkst. 12.16 S. BRAKOVSKA piedalās sēdē. 

I. KRASTIŅŠ, I. PĒRKONE, J. LEJA debatē par iespējamo termiņu, kad iedzīvotāji varēs sākt 
izmantot atjaunoto ēku (I. Pērkone informē, ka projektu pieņemšana un vērtēšana notiks šajā 
gadā, savukārt būvniecība – 2026. gadā ar iespēju 2027. gadā iedzīvotājiem sākt izmantot 
atjaunoto ēku.). 
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J. LEJA pauž viedokli, ka par 400 000 euro pašvaldība varētu izbūvēt Ūdensblusās sporta zāli. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Blusu kroga atjaunošanas projekta 1. kārta” 
pieteikumu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra 
sēdē. 

24. Par neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Gaujas svētki Ādažos” 
(Linda Tiļuga) 

Ziņo par nepieciešamību apstiprināt tirdzniecības vietu zonu izvietojumu pašvaldības publiskā 
pasākuma “Gaujas svētki Ādažos” norises teritorijā un noteikt nomas maksas sākumcenu par 
tirdzniecības vietām. 

J. LEJA pauž viedokli, ka, ja pašvaldība izsolē piedāvātu septiņas tirdzniecības vietas iznomāt 
atsevišķi, tad iegūtu lielāku summu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Gaujas svētki 
Ādažos”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 27. februāra sēdē. 

25. Informatīvs ziņojums par “Blusu” kroga 1. kārtas pārbūves projekta projektēšanas 
tehnisko specifikāciju 

(Inga Pērkone) 

Ziņo par “Blusu” kroga 1. kārtas pārbūves projekta projektēšanas tehnisko specifikāciju (13. 
pielikums). Informē, ka tikko, ka tiks saņemts tehniskās apsekošanas atzinums, dokumenti tiks 
iesniegti Iepirkumu komisijai. 

Plkst. 12.22 A. KRASTA atstāj sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Antra Krasta (LZS), Liāna 
Pumpure (LRA) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

26. Informatīvs ziņojums par jauno ERAF projektu 2.3.1.2. par Multimodālu 
sabiedrisko transporta tīklu 

(Iluta Plikgalve) 

Ziņo par jauno ERAF projektu 2.3.1.2. par Multimodālu sabiedrisko transporta tīklu (14. 
pielikums). Ierosina paredzēt pašvaldības budžetā noteikto finanšu rezervi projektam. 

G. KOZLOVSKA, I. PLIKGALVE, J. LEJA, V. BULĀNS, I. PĒRKONE, I. KRASTIŅŠ, G. 
MIGLĀNS debatē par: 

1. deputātes G. Kozlovskas ierosinājumu paredzēt Carnikavas stacijas projektā iekļaut arī 
tuneli zem dzelzceļa (I. Plikgalve informē, ka lokācijas ziņā tunelis neklasificējas 
projektam, kā arī ir finansiāli apjomīgs. Vērš uzmanību, ka, ja Carnikavas stacijas 
projektā tiks iekļauts tunelis, WC un Kalmju iela, un gadījumā, ja projekts netiks 
atbalstīts kritēriju dēļ, tad finansējumu nesaņems neviens no iepriekš minētajiem 
objektiem. Informē, ka seši projekti tiks īstenoti vienlaicīgi un tā ir liela slodze. 
Atgādina, ka visiem projektiem tiks piemēroti vienādi kritēriji un pašvaldība iesniegs 
par katru staciju vienu projektu. Ja aktivitāte nav atbalstāma, tad pašvaldība neiegūst 
punktus.); 
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2. nepieciešamību stiprināt pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas 
(turpmāk – APN) kapacitāti (I. Pērkone vērš uzmanību, ka APN darbinieki nevar tā pat 
vien gatavot dažādus projektu priekšlikumus, jo esošais un projektu apstiprināšanas 
gadījumā plānotais darbu apjoms ir ļoti liels un APN nav brīvu resursu. Vērš uzmanību, 
ka projektu iesniegšanas termiņš ir vasarā. I. Krastiņš ierosina uzdot pašvaldības 
izpilddirektoram G. Porietim risināt APN kapacitātes jautājumu. V. Bulāns informē, ka 
jautājums tiek risināts un būs grozījumi APN struktūrā un budžetā.); 

3. mobilitātes punktu izvietošanu staciju projektos (G. Miglāns pateicas par Attīstības 
komitejas šā gada 12. februāra sēdē izteikto priekšlikumu vērā ņemšanu, kā arī lūdz 
informēt par iespēju izvietot velonovetnes staciju projektos. I. Plikgalve informē, ka, lai 
pieņemtu lēmumu par velonovetņu izvietošanu stacijās, ir jāsagaida iepirkuma rezultāti. 
Ierosina projektā iekļaut sešas stacijas, sagatavot un nosūtīt informāciju par projektu 
iedzīvotāju padomēm. Informē, ka šā gada martā plāno sagatavot lēmumprojektu par 
izmaksu-ieguvumu analīzes izstrādes pakalpojuma iepirkšanu un, kad tiks izsludināta 
pieteikšanās ERAF projektam, APN sagatavos lēmumprojektu par dalību ERAF 
projektā.). 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Antra Krasta (LZS), Liāna 
Pumpure (LRA) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

27. Informatīvs ziņojums par pašvaldības finansējumu divu atkritumu nojumju izbūvei 
Krastupes ielas pārbūves projekta ietvaros 

(Iveta Grīviņa-Dilāne) 

Ziņo par pašvaldības finansējumu divu atkritumu nojumju izbūvei Krastupes ielas pārbūves 
projekta ietvaros (15. pielikums). 

J. LEJA, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, I. GRĪVIŅA-DILĀNE debatē par divu atkritumu 
nojumju izbūvi  un iedzīvotāju viedokļa noskaidrošanu (I. Krastiņš ierosina Podnieku 
iedzīvotāju viedokļa noskaidrošanai izmantot sociālās platformas – Podnieku iedzīvotāju 
Facebook grupu.). 

V. BULĀNS ierosina atbalstīt sagatavoto priekšlikumu divu atkritumu nojumju izbūvei 
Krastupes ielas pārbūves projekta ietvaros, pašvaldībai nofinansējot nojumju izbūvi, iepriekš 
nojumju veidu un to izvietošanu saskaņojot ar Podnieku iedzīvotājiem. 

I. GRĪVIŅA-DILĀNE informē, ka sagatavos lēmumprojektu izskatīšanai pašvaldības domes 
šā gada 27. februāra sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Antra Krasta (LZS), Liāna 
Pumpure (LRA) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

Plkst. 13.10 J. LEJA atstāj sēdi. 

-SLĒGTĀ DAĻA- 

28. Ziņojums par asistenta pakalpojuma nodrošināšanu izglītības iestādēs 
(Aija Kalvāne) 

Satur ierobežotas pieejamības informāciju. 
 
Sēde slēgta 2025. gada 19. februārī plkst. 13.39. 
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Finanšu komitejas priekšsēdētājas 
vietnieks                             Valērijs Bulāns 
                       
Protokolētāja         Jevgēnija Sviridenkova 
 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


